
Cie Fin. 
en 
Bestuur

04-09-18 In raadsreglement opnemen dat 
alle bestuurders, raads- en 
commissieleden een VOG 
moeten overleggen (nav integraal 
veiligheidsplan). Een concept 
klaar hebben voor fvo 13 
september.

Griffie Griffie  20200228 De raad kan een 
voorstel tegemoetzien in aanloop 
naar de 
gemeenteraadsverkiezingen 2022. 
De behoefte aan v.o.g.-screening 
van alle lokale politieke 
ambtsdragers is besproken met de 
fractievoorzitters en is opgenomen 
in het door de raad in december 
2018 vastgestelde integrale 
veiligheidsplan. Nadere toelichting 
is opgenomen in IBabs.

Cie Fin. 
en 
Bestuur

12-5-2020 MRE Vaststellen zienswijze 
concept begroting 2021; 
Wethouder zegt toe om in het AB 
over te brengen dat 
doelstellingen MRE scherper 
uitgewerkt worden in resultaten in 
de begroting 2021.

De 
Ruiter

SPP Afgedaan
15-9-20

20200806 doelstellingen scherper 
uitwerken is ingebracht op 1 juli.

Cie Fin. 
en 
Bestuur

16-6-2020 Agpt 5 t/m 8 Afsluiting 
Bouwgrondexploitatie 2019, 
Jaarrekening 2019, 
Begrotingsnota 2021, 2e 
financiële rapportage: 
De voorzitter stelt vast dat de 
volgende toezeggingen zijn 
gedaan.
1 Het college geeft een verklaring 
voor de structurele overschrijding 
bij Bizob, tbv de fractie Sociaal 
Gemert-Bakel.
2 Het college reageert schriftelijk 
op de opmerkingen van de VVD 
fractie over de Financiële 
Verordening en de inhoud van de 
tussenrapportage op het punt van 
bezuinigingen.
3 Het college gaat, tbv de VVD 
fractie, na of een besparing 
ontstaat als gevolg van het 
voortgaan met 3 ipv 4 
wethouders.
4 Het college komt met een 
voorstel gericht op een 2.0 versie 
herstelplan eigen vermogen, tbv 
de fractie Dorpspartij.
5 Het college onderzoekt, tbv de 
CDA fractie, of de nu incidentele 
besparing op personele lasten 
een structureel 
begrotingsvoorstel kan worden.

  Afgedaan
15-9-20

 20200624 antwoord ontvangen 
door de griffie en toegevoegd aan 
de toezeggingen van de raad 

Cie Fin. 
en 
Bestuur

16-6-2020 Agpt. 9 Begrotingswijziging 
vanwege overeenkomst MS 
licenties:
De heer Van Veen zegt nadere 
informatie toe zowel over of 
iedere individuele gebruiker 
meetelt en of het bedrag van € 
50.000 een aanbesteed bedrag is 
of anderszins.

Van 
Veen 

 Afgedaan
15-9-20

20200622 Informatie ontvangen 
door de griffie en toegevoegd aan 
de toezeggingen voor de raad van 
9 juli as en commissie F&B van 1 
okt as. 

       



Cie 
R&OB

23-6-2016 Zodra nulmeting is uitgevoerd en 
een plan van aanpak opgesteld 
mbt woonwagenlocaties legt het 
college dit onderwerp opnieuw 
voor aan de 
raad/raadscommissie.

De 
Ruiter

SD  4/7 - De financiele afwikkeling is 
24 juni besproken. Het 
achterstallig onderhoud is  8 juli in 
beeld. Een collegebesluit is dan 
mogelijk. De handhaving wordt 
kort na de zomervakantie 
opgepakt om te versnellen.

Cie 
R&OB

23-6-2016 Zodra nulmeting is uitgevoerd en 
een plan van aanpak opgesteld 
mbt woonwagenlocaties legt het 
college dit onderwerp opnieuw 
voor aan de 
raad/raadscommissie.

    

Cie 
R&M 

13-6-2018 Bp buitengebied -Opschonen lijst 
met cultuur historische objecten 
i.s.m. nieuwe kaders op dat punt.

van 
Extel

VT  20180823 in okt/nov volgt hierover 
een B&W-info met overleg. 
20181101 B&W info op 16 januari 
2019. 20180122 Opstellen beleid 
en uitvoering opschonen lijst in 
2020-2025.
 

Cie 
R&M 

13-6-2018 Bp buitengebied - In de 
kadernota (begrotingsvoorstellen) 
inzichtelijk maken wat de status is 
van huisvesting 
arbeidsmigranten.

De 
Ruiter

SD  20180813 Om verduidelijking 
gevraagd. 20180821 status 
huisvesting arbeidsmigranten 
wordt meegenomen in de planning 
mbt arbeidsmigrantenbeleid (zie 
toezegging raad 5-7-18). Daarna 
aanpassing in Bp buitengebied. 
20181101 Beleid huisvesting 
arbeidsmigranten 21-11-2018 in 
Cie en 13-12-2018 in raad. 
20190124 Vaststellen beleid is 
uitgesteld. 20190418 Er is een 
bijeenkomst ingepland op 5 juni 
met de gemeenteraad voor het 
bezoeken van een locatie en 
daarna een presentatie en 
napraten / discussie. Ook op 12 
juni staat een bezoek aan een 
locatie gepland. Daarna wordt 
bekeken hoe het verder gaat met 
het beleidsdocument over de 
huisvesting van arbeidsmigranten. 
20191014 Laatste stavaza 
ongewijzigd.

Cie 
R&M 

23-10-
2019

Afspraken rondom het regionaal 
bedrijventerrein komen in 2020 
naar de raad.

Van 
Dijk 

SPP  20200831  Afspraken rondom 
het regionaal bedrijventerrein
komen in 2020 naar de raad.
20191030 De afspraken inzake 
regionaal bedrijventerrein worden 
in het eerste kwartaal 2020 
gemaakt. Worden dan naar de 
raad toe gebracht.                                                           
20200123  De planning is 
geactualiseerd. In mei 2020 wordt 
de raad geinformeerd alvorens de 
gemaakte afspraken van de 
Peelgemeentes worden ingebracht 
bij de Ontwikkeldag van 17 juni 
2020. 

Cie 
R&M 

23-10-
2019

Het beleid en de afspraken 
rondom legionella en overige 
afspraken met sportverenigingen 
worden in 2020 voorgelegd aan 
de raad

 BV   



Cie 
R&M 

23-10-
2019

De vraag of  een ton budget voor 
het onderwerp legionella 
voldoende is wordt voor een 
antwoord doorgegeven aan 
wethouder De Ruiter.

 BV   

Cie 
R&M 

23-10-
2019

Er wordt nog teruggekomen op 
het onderwerp samenwerking 
MRE en alles wat daar speelt 
zodat de raad daar goed in 
meegenomen wordt

Van 
Extel

Griffie   

Cie 
R&M 

13-5-2020 Het beleid splitsing boerderijen 
wordt opnieuw op de agenda 
gezet (juni commissie, juli raad)

van 
Extel

VT  20191107 Geagendeerd voor 
raadsvergadering op 9 juli 2020. 
20200519 De planning is herzien 
(vanwege coronamaatregelen) en 
hierdoor één raadsvergadering 
opgeschoven. Zie toezegging 13-
5-2020.20200519 Wordt 
voorgelegd tijdens de 
raadsvergadering van 1 oktober 
2020.

Cie 
R&M 

13-5-2020 Er wordt schriftelijk antwoord 
gegeven over de planning van de 
evaluatie van het maai- en 
bermbeheer

 OB  De planning en het vervolg wordt 
in het PoHo van 8 juni afgestemd. 
Presentatie vind plaats op 14 
oktober, commissie en raad 
behandeling in november. 

Cie 
R&M 

17-6-2020 Agp. 3, er wordt schriftelijk 
antwoord gegeven op de vragen 
van het CDA met betrekking tot 
stikstof

van 
Extel

VT Afgedaan
16-9-20

Op 2020720 is de beantwoording 
naar de griffie toegezonden. 
Toegevoegd aan de stukken van 
de raad 9-7

Cie 
R&M 

17-6-2020 Apr. 7 begrotingsnota: er wordt 
schriftelijk antwoord gegeven op 
de vraag wat de verwachte 
stijging is aan kosten op de 
rioolheffing

 OB Afgedaan
16-9-20

De verwachte stijging van de 
rioolheffing voor 2021 is 4,2%.

(De volgende tekst staat op pagina 
24 van de kadernota 2021).
Rioolheffing
Voor de rioolheffing heeft uw 
gemeenteraad in december 2018 
een besluit genomen over de 
ontwikkeling van de tarieven de 
komende jaren. Dit besluit was als 
volgt: “De rioolheffing naast de 
reguliere inflatiecorrectie vanaf 
2020 beleidsmatig met 2,5% te 
verhogen gedurende de 
planperiode. De inflatie voor 2021 
bedraagt 1,7%. Het tarief riool zal 
daarom met 4,2% stijgen in 2021.

Cie 
R&M 

17-6-2020 Agp. 8. de vragen over BLINK 
(interim en SUEZ) worden 
schriftelijk beantwoord

 OB Afgedaan
16-9-20

7-7-2020 is de beantwoording VKA 
gestuurd: De verwachting is dat 
het zakelijk dispuut tussen SUEZ 
en BLINK geen nadelige gevolgen 
voor de gemeente Gemert-Bakel 
heeft. Contractueel heeft SUEZ 
geen recht om deze kosten op 
BLINK te kunnen verhalen. 
Het standpunt van BLINK is dat 
het een bedrijfsrisico van SUEZ is.

De interim is door BLINK 
aangetrokken zodat zij beter in 
staat is om te voldoen aan de 
eisen die aan vanuit wetgeving 
aan haar gesteld worden op 
gebied van verantwoording en 
accountancy. Ook wordt deze 
interim ingezet om de kwaliteit en 



de continuïteit van de interne 
bedrijfsvoering van Blink beter te 
borgen, de kwetsbaarheid te 
verminderen en heeft deze interim 
een rol in het invulling geven aan 
de opgelegde taakstelling van ruim 
500.000 euro. 

Cie 
R&M 

17-6-2020 Agp 10 BP Stedelijk Gebied, april 
2020: wat de hoogte kan worden 
bij O.L.Vrouwestraat in Handel 
wordt nagerekend en schriftelijk 
nagezonden

van 
Extel

VT Afgedaan
16-9-20

Op 20200630 is de beantwoording 
naar de griffie toegezonden.

Cie 
R&M 

17-6-2020  Agp 12 Boerderijsplitsing :de 
stappen tot handhaving bij 
Boekelseweg 28-30 en de relatie 
met het advies van de commissie 
bezwaarschriften worden 
schriftelijk uitgewerkt en 
toegezonden vóór de 
raadsvergadering

van 
Extel

VT Afgedaan
16-9-20

Op 20200707 is een reactie naar 
de griffie toegezonden. Op 9-7 
opgenomen bij de stukken voor de 
raad.

Cie 
R&M 

17-6-2020 agp 14. het antwoord aan de 
ZLTO mbt tot het horen bij het 
afwegingskader zonne-energie 
wordt schriftelijk toegestuurd.

 SPP Afgedaan
16-9-20

20200622 Aangeboden bij de 
griffie en opgenomen bij de 
stukken van de raad op 9-7-2020

Cie 
R&M 

17-6-2020 Agp. 14 Zonne-energie: het 
antwoord aan de ZLTO mbt tot 
het horen bij het afwegingskader 
zonne-energie wordt schriftelijk 
toegestuurd.

van 
Extel

SPP Afgedaan
16-9-20

20200727 Afspraak met ZLTO 
heeft plaats gevonden op 4 juni 
2020. Verslag aangeboden aan 
Griffie en ZLTO op 22 juni. 

Cie 
R&M 

30-6-2020 Presentatie omgevingsvisie: op 
verzoek van de commissie wordt 
(voor zover mogelijk) bij voorkeur 
nog vóór de volgende 
commissiebehandeling 
(september 2020), een 
raadsbrede verdiepingssessie 
georganiseerd inzake de 
omgevingsvisie.

van 
Extel

SPP Afgedaan
Afgedaan
14-10-20

20200820 Er is een sessie 
ingepland met Commissie- en 
Raadsleden op 30 september 
2020

       
Cie SD, 
S&O

20-2-2020 Agp 8 Kadernota GGD: De 
wethouder zegt toe De 
mogelijkheden te onderzoeken 
De ambulancezorg op Uden te 
oriënteren.

Steeghs SD  De ambulance uit Uden wordt 
ingezet als “burendienst”  wanneer 
het nodig is. Dit is het geval voor 
alle ambulances op de grens met 
andere regio’s en  v.v. In 2020 
wordt het spreidingsplan van de 
ambulance opnieuw geavalueerd. 
De cijfers van 2019 zijn 
opgevraagd bij de GGD maar door 
de drukte van de Corona zijn deze 
nog niet aangeleverd. 

Cie SD, 
S&O

20-2-2020 Agp 8 kadernota GGD: De 
wethouder gaat verder in gesprek 
over terugbrengen van de 
consultatiebureaufunctie Bakel / 
Milheeze.

Steeghs SD  De gesprekken lopen vertraging op 
door Corona maar zijn nog steeds 
gaande. Door Corona zijn de 
medewerkers van de GGD ingezet 
bij andere dringende 
werkzaamheden.  Gesprekken 
worden hervat zodra dit kan.

Cie SD, 
S&O

20-2-2020 Agp 8 Kadernota GGD: Zodra 
lokaal alcohol- en drugsbeleid 
gereed is, zal de wethouder de 
raad(scommissie) betrekken.

Steeghs SD   



Cie SD, 
S&O

20-2-2020 Agp 8 Kadernota GGD: De 
wethouder verwacht dat met de 
passage “onvoldoende middelen 
om in te spelen op 
ontwikkelingen” bedoeld is aan te 
geven dat het toenemend moeilijk 
is om voldoende geschoold 
ambulance personeel te vinden. 
Of deze interpretatie correct is 
laat zij de raad schriftelijk weten.

Steeghs SD  De betreffende passage heeft 
betrekking op de situatie waarvoor 
de bestuursopdracht gegeven is. 
De bestuursopdracht is er juist op 
gericht om dit te verbeteren.

Cie SD, 
S&O

18-6-2020 Agpt.7. Begrotingsnota 2021 
(kadernota) m.b.t. deze 
raadscommissie: Wethouder 
Steeghs zegt toe na te gaan of 
aan LEVgroep is 
medegedeeld dat uitgegaan 
kon worden van ongewijzigd 
budget voor 2020, en als dit 
gezegd is, door wie en 
wanneer.

Steeghs SD Afgedaan 
17-9-20

Is beantwoord in de 
raadsvergadering op 9 juli 2020

Cie SD, 
S&O

18-6-2020 Agpt. 5 (concept) Woonvisie: de 
fractie CDA ontvangt zsm een 
schriftelijke reactie op technische 
vragen van deze fractie

Steeghs  Afgedaan
17-9-20

20200630 antwoorden ontvangen 
door de griffie en 1-7 aangeboden 
aan het CDA en opgenomen bij 
toezeggingen - raadsvergadering 
9-7 en cie vergadering 17-9

Cie SD, 
S&O

18-6-2020 agpt 7, begrotingsnota: De fractie 
LR&D66 ontvangt zsm een 
schriftelijke reactie op technische 
vragen van deze fractie

Steeghs  Afgedaan
17-9-20

20200630 antwoorden ontvangen 
door de griffie en 1-7 aangeboden 
aan de LR&D66 en opgenomen bij 
toezeggingen - raadsvergadering 
9-7 en cie vergadering 17-9


